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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Matilda Ernkrans (S)

2019/20:2010 Forskningsinfrastruktur

Kostnaderna för Sveriges medlemsavgifter i internationell 
forskningsinfrastruktur blir allt högre, inte minst till följd av den låga 
kronkursen jämfört med euron. Detta får stora effekter även för uppgradering, 
utbyggnad och underhåll av vår nationella forskningsinfrastruktur, då all 
forskningsinfrastruktur belastar samma anslag hos Vetenskapsrådet. Om 
anslaget för forskningsinfrastruktur därför inte höjs kan det få stora 
konsekvenser för framtida svensk forskning. Detta var också en oro som 
framfördes av många talare vid utbildningsutskottets öppna hearing inför 
kommande forskningsproposition.

Med hänvisning till ovanstående vill jag fråga statsrådet Matilda Ernkrans:

 

Vilka åtgärder kommer statsrådet att vidta för att tillförsäkra att svensk 
forskning fortsatt kan ha tillgång till adekvat, uppgraderad och modern 
forskningsinfrastruktur?

………………………………………

Betty Malmberg (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander
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